



Trykkerdammens Vejlaug

v. formand
Anne Busk-Jensen
Trykkerdammen 9
3000 Helsingør
☎ 49 21 48 66
E-mail: a_buskjensen@yahoo.dk

Den 13.april 2016

Referat fra generalforsamlingen

Torsdag den 31. marts 2016 kl. 19:30

hos

**Hanne og Erik Juul Rasmussen
Trykkerdammen 16A**

Tilstede var:

Jytte Andersen, Steinar Vestli, Peter Kirkeby, Anne Busk-Jensen, Peter Mortensen, Hanne Juul Rasmussen, Erik Juul Rasmussen, Martin Nøhr, Luise Schalck, Anne Reib, Allan Reib og Tom Schalck.

Generalforsamlingen havde følgende dagsorden:

1. Valg af dirigent:

Erik Juul Rasmussen blev foreslået og valgt med akklamation. Han takkede for valget og konstaterede, at generalforsamlingen var varslet i henhold til vedtægterne. Herefter gav han ordet til formanden.

2. Formandens beretning:

Anne Busk-Jensen orienterede kort om vejens beskaffenhed som så ud til stadig at have det fint.

Der var endnu engang en større snak om parkering på vejen og specielt i svinget mod højre og venstre oppe ved nr. 14a, hvor der ofte holder biler parkeret selvom vejen er

smal. Anne havde kontaktet Brandvæsnet vedr. dette, og de henviste til Bygnings-Reglementet BR 6.6.1 stk. 1: hvor der står.

Redningsberedskabet skal have mulighed for uhindret at komme frem til bygninger.

Dette betyder:

at brandvæsenets materiel skal kunne føres frem, fra min. 2,8m bred befæstet kørevej, til enhver dør til terræn i det fri - max. 40 m. (gælder for villa og etageejendom hvor redningsåbning er højst 10,8 m over terræn)

Ved ulovlig parkering er det politiet der skal rettes henvendelse til.

Anne nævnte også, at der stadig cykles på banestien, hvilket ødelægger denne, og at vi derfor måtte ofre mere grus på stien. Desuden blev vores afholdelse af Loppemarked, Sct. Hans bål og sommerfesten på stejlepladsen i 2015 nævnt.

Formandens beretning blev godkendt med applaus, men derefter blev der gang i snakken om parkering på vejen, samt om de nylige indbrud der havde været.

Der blev forslået afmærkning af P-Pladser, enten som opmærkning, som små trekanter eller søm som var banket ned i asfalten. Nogle mente ikke, at det ville se pænt ud på vores vej.

Der blev forslået blomsterkummer der kunne markere p-pladser, og evt. opmåling af kørebanen så man kunne overholde de min. 2,8 meter brandvæsnet skulle bruge. Der blev også nævnt, at de lastbiler der henter affaldsbeholdere fra Boliggården i nogle tilfælde måtte køre forgæves, da de ikke kunne komme op til Boliggården.

Det blev vedtaget at Peter Mortensen, Martin Nøhr og Tom Schalck skulle mødes og prøve at finde en løsning på problemet.

Der var flere der havde haft indbrud på vejen for nylig, og der var en snak om Nabo-hjælp og tilmeldingen til dette via ens egen computer, men igen blev det nævnt, at vi bør alle være opmærksomme på fremmede der bevæger sig rundt i vores område.

3. Kassererens beretning samt fremlæggelse og godkendelse af det vedlagte regnskab for 2015:

Peter Kirkeby fremlagde regnskabet, som blev godkendt med applaus. Årets overskud var på ca. 17.000,- kr. hvilket giver en egenkapital på ca. 104.873,- kr.

4. Fremlæggelse af budget for 2016 samt fastlæggelse af kontingent. Bestyrelsen foreslår uændret kontingent på 90,- kr. pr andel.

Peter Kirkeby fremlagde budgettet. Forslaget blev vedtaget med applaus. Peter nævnte i den anledning at Mette Due og Antony Pham har udstykket en grund fra deres bebyggelse. Peter havde talt med en mulig køber, som selvfølgelig skal være med til at betale kontingent.

5. Indkomne forslag:

- 1) Fra Steinar Vestli: Er det muligt at få en bedre belysning af Banestien ned mod Flynderborgvej- med begrundelse i, at det er et sted som tyve kan komme frem og tilbage uden at blive set.

Det blev nævnt at både på stien og på selve Trykkerdammen blev der nedlagt et antal lysmaster da el ledningerne blev nedtaget og lagt i jorden.

Bestyrelsen må kontakte kommunen for at få en dialog om bedre belysning på stien og vejen.

6 Valg til bestyrelsen for de næste 2 år:

Anne Busk-Jensen og Tom Schalck var på valg til bestyrelsen og begge modtager genvalg, dog ville Anne stoppe som formand og ”kun” være bestyrelses medlem. Da der ikke var andre der havde lyst til at blive valgt ind i bestyrelsen måtte Tom Schalck bøje sig og overtage formandsposten, hvilket gjorde, at der blev en ledig post som sekretær. Efter lidt snak fik vi Jytte Andersen til at overtage denne post. Tom lovede at hjælpe hvis det kneb. De blev alle valgt med applaus. Tom takkede Anne Busk-Jensen for alle de år hun havde været formand og overrakte en buket fra Vejlauget.

7. Afholdelse af loppemarked:

Der vil i år blive afholdt loppemarked på vejen, som besluttet afholdt d. 18 juni 2016.

Hanne lovede, at der vil blive annonceret som de foregående år. Planen for loppemarked kommer snart ud. Hver ”stade” koster 20 kr.

8. Afholdelse af Sct. Hans bål og/eller Sommerfest:

Sct. Hans bål: Det blev aftalt at afholde et skt. Hans bål igen i år. Alle blev bedt om at samle brænde der kunne bruges til dette, sammen her i foråret. Tom ville godt stille anhænger og bil til rådighed til indsamlingen af brændet. Peter og Martin tilbød at hjælpe med at samle brændet. Bente Blom Petersen skulle have en masse liggende som vi måske kan få til vores bål. Tom er tovholder i projektet ”brænde”. Peter Kirkeby lovede at tale med Ida Fritze om levering af heksen. Hvis der er en udgift i forbindelse med dette, betaler Vejlauget.

Det blev samtidig nævnt, at Tom ikke har mulighed for at være ”brandmand” i år, så hvis muligt, kunne Peter Kirkeby måske overtage dette job.

Sommerfest: Det blev ligeledes vedtaget, at afholde en sommerfest igen i år nede på stejlepladsen efter det vanlige koncept. Dagen blev aftalt til fredag d. 5 august 2016. Vi

må spørge om Lise-Lotte og Bent Flemming endnu engang ville stille deres lille ”fiskerhus” til rådighed. Der var lidt snak om kaffe og kage hvilket ikke kom helt på plads, men det må vi tage op senere. Der var ønske om et fælles langbord, hvor alle kunne være. Der var samtidig snak om, at hvis der ikke kom så mange, ville det være lidt kedeligt på den store plads. I så fald skulle beboerne fra Sønder Strandvej være velkomne.

9. Værtskabet for næste års generalforsamling.

Peter Mortensen og Majken Hansen Trykkerdammen 12 ville godt lægge hus til generalforsamlingen i 2017.

10. Eventuelt:

Jytte fortalte lidt om projektet ”Badebro”, hvor man kunne melde sig ind i Bådelauget for 100,- kr./år. Badebroen skal være ca. 32 meter lang med et T yderst og den bliver udført i specielt hårdt træ så den kan modstå vind og vejr. Det vil være en permanent bro. Økonomien er på plads og man forventer at opstarten vil være i april/maj i år.

Peter Kirkeby fortalte om Boligårdens hjemmeside hvor man også kunne se div. oplysninger om Trykkerdammens vejlaug.

Hanne Juul Rasmussen, som havde bagt kager til 20-22 personer (vi var kun 12) foreslog, at man fremover skal melde sig til generalforsamlingen, da det ville være rart for dem der holder mødet at vide ca. hvor mange der kommer. Det kommer bestyrelsen i hu til næste generalforsamling.

Anne Reib spurgte til et spejl ud for Allans og hendes udkørsel, da det var svært at se trafikken der kommer fra højre. Det skulle have siddet på et birketræ, men ingen kunne huske det. Når de kører ud af deres indkørsel må de være ekstra påpasselige.

Mødet sluttede kl. 21.30 og Erik Juul Rasmussen takkede for god ro og orden, hvorpå Anne takkede for husly og dirigenten for god ledelse af mødet. Derefter var der hyggesnak, inden man skiltes og gik hver til sit.

På bestyrelsens vegne
Anne Busk-Jensen
Formand